
Årsberetning ØHIL håndball 2023/2024
1.0. Håndballgruppas sammensetning 2023/2024
Håndballgruppa i Øvrevoll Hosle IL er rett i underkant av 400 aktive medlemmer

fordelt på 13 lag (årganger) med cirka 40 lag påmeldt i ulike seriespill. De yngste

gruppene, 6-, 7- og 8-åringene deltar i Intersport Loppetassen og Intersport 4’er.

Håndballgruppa har aktive spillere fra 6-årsklassen til veteran og har et breddetilbud

som fanger opp de aller fleste som ønsker å spille håndball.

2.0. Håndballgruppens ledelse
Håndballgruppa har i sesongen 2023 blitt ledet av følgende kollegium:

· Leder: Annehilde D. Etholm

· Økonomi: Magnus Tennøe

· Anlegg: Vibeke Sending

· Arrangement: Wenche Elsveen Meisingset

· IU: Caroline Pedersen

· Sport: Tobias Borthen

· Dommere: Henrik Damås

· Materiell / koordinator: Lilly Øgaard*

* Ny rolle f.o.m. 01.12.2023

3.0. Sesongen 2023/2024

3.1. Styrets prioriteringer og strategi
Styret i ØHIL håndball er forholdsvis nytt, i tillegg til at det er lite. Styret

opplever at det er utfordrende å rekruttere til ledige styreverv. Det betyr at det

er mange oppgaver fordelt på få, men engasjerte, personer. Styret må derfor

prioritere realistisk og klokt for å bruke ressursene i ØHIL håndball best, og så

effektivt, som mulig. Etter årsmøtet i 2023, ble det tydelig at behovet for å

effektivisere og fornye flere av de grunnleggende funksjonene fremtredende.

Prioriteringene våre denne sesongen er derfor:



● Sikre flyt i daglig drift og at grunnleggende funksjoner og roller er på

plass

● Styrke dialog og samarbeid med Hosletoppen skole.

● Hoslehallen og arrangementene (ordne kiosken, varelager, Vipps,

m.m.)

● Materialforvaltning og koordinering: Ny håndballkoordinator ansatt

desember 2023.

● Rekruttering og oppfølging, spesielt nye årganger og årganger der

mange spillere er i ferd med å falle i fra.

Styret har kommet et godt stykke på vei i dette arbeidet, men er ikke i mål.

Videre er dette de mer langsiktige prioriteringene for styret:

● Kontinuerlig fokus på oppfølging og rekruttering, kulturbygging i klubb

● Foreldreengasjement og styrerekruttering

● Nettverksbygging, politisk arbeid og klubbsamarbeid

● Arrangementer, bl.a. utrede mulighetene for å arrangere håndballskole

og felles cup, felles Trener 1-kurs m.m.

3.2. Høydepunkter
Selv med frafall av årganger er vi stolte over det vi har fått til så langt denne

sesongen. Noen av høydepunktene er:

- Vellykket Bring-kvalifisering for G16. Laget nådde sin målsetting om å

kvalifisere seg til den nasjonale Bring-serien og er før siste runde på

skuddhold til å kapre seg en sluttspill-plass. Det blir spennende å følge

gjengen resten av sesongen.

- Flere av våre utøvere har blitt tatt ut til ulike spillerutviklingsprosjekter

og Regionale landslag.

- Juniorprosjektet på jentesiden står fremdeles sterkt og gruppen er

stabil og med gode resultater i Juniorserien.



- Idrettsskolen ble i fjor arrangert på lørdager i Eikelihallen til forskjell fra

tidligere da det var på mandager og i små gymsaler rundt om på

skolene. De fem ukene ble avsluttet med en turnering til stor

begeistring for barn og voksne.

3.3. Samarbeid

Hosletoppen skole
Samarbeidet med Hosletoppen har styrket seg denne sesongen og vi har god

dialog med skolen. I desember 2023 hadde vi et møte med ledelsen ved

Hosletoppen. Idrett og bad i Bærum kommune deltok også på møtet. Både

skolen og ØHIL har gode intensjoner om å få samarbeidet til å flyte så godt

som mulig og vi fikk avklart når det gjelder bruk av hallen.

Med andre klubber
Vi har fortsatt den gode jobben rundt dialog med nærliggende klubber. Vi har

fremdeles troen på at kompetansedeling på tvers av klubbene er til det beste

for medlemmene våre. For sesongen 23/24 har vi to grupper der det

samarbeides på lagsnivå: J2008 (Stabæk, Jar og ØHIL) og Junior Jenter

(Haslum og ØHIL).

IU
Det oppleves fra håndballens side at vi i større grad enn tidligere finner gode

løsninger på kolliderende aktiviteter i barneidretten. Gode diskusjoner i IU

samt dialog mellom idrettene er et viktig arbeid vi kontinuerlig jobber med å

forbedre.

3.4. Treningsflater
Vi har i år som i fjor benyttet følgende treningsanlegg:

- Hoslehallen

- Eikelihallen

- Ringstabekk



Brukerne er svært godt fornøyde med Eikelihallen og håndballgruppa i

samråd med Daglig Leder vil jobbe for å bli tildelt mer tid her for neste

sesong.

4.0. Økonomi
Driftsinntektene endte på kr. 2 273 614, kr. 231 264 over budsjett. På inntektssiden

skyldes dette primært høyere aktivitet på lagenes post i regnskapet enn budsjettert.

Tilsvarende avvik finner vi også på kostnadssiden som er med på å forklare høyere

driftskostnader enn budsjettert.

Driftsresultatet endte med et underskudd på kr. 252 343 mot et budsjettert overskudd

på kr. 32 625. Tilsvarende for 2022 var et underskudd på kr 205 576. Største

bidragsyter til det negative resultatet er lavere enn budsjettert inntekt på

treningsavgift grunnet bortfall av årganger høsten'23.

ØHIL håndballs likviditet og finansielle stilling må ansees som god og

egenkapitalandelen er på rundt 24% per 31.12.2023.


